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  Minnesanteckningar 
 
  Datum 

  2023-06-07  

    

 

LSS-Samverkan 2023-05-23 
Upplevelsen, Nygatan 34 
 
Närvarande  
Monika Eriksson, socialnämnden (sammankallande) 

Katrin Carlsson, socialnämnden 

Andreas Svensson, socialförvaltningen 

Agnieszka Nordblom, socialförvaltningen 

Camilla Gränsmark, socialförvaltningen (sekreterare) 

Julia Jakobs, socialförvaltningen  

Susanna Fogelberg, socialförvaltningen 

Elin Andersson, Inre ringen, FUB 

Inger Myrén, Inre ringen, FUB 

Monica Carlsson, F 

Eva Lachnit, Autism Halland  

Peter Lachnit, Autism Halland 

 

 

1.  Val av justerare 
Inger Myrén väljs till justerare. 

 
2.  Föregående minnesanteckningar 

Föregående minnesanteckningar godkänns. 

 

3. Information/frågor från företrädarorganisationer   
 

• Information från Inre ringen och FUB Falkenberg 

FUB fortsätter att arbeta med sitt projekt om tandvård. De har gjort fler 

intervjuer och resultatet ska redovisas på aktivistveckan v. 40. Föreningen 

fortsätter att planera Inre ringens 10-årsjubileum. Under aktivistveckan kommer 

de att presentera vad de har gjort under åren. Föreningen anordnar dans och 

aktiviteten är uppskattad. Det är cirka 25-30 deltagare som är med regelbundet. 

Föreningen kommer att delta i pridefestivalen genom att gå i paraden och ha en 

monter med information. Föreningen kommer att delta i Äppelveckan v. 42 och 

vara med på inspirationsdagar i Stockholm 21-22 oktober. Föreningen har med 

sig en helt ny broschyr till mötet där det framkommer information om föreningen 

i Falkenberg.  

 

• Information från FUB Riks 

- Skrivelse till Socialstyrelsen 

Föreningen tipsar om att läsa följande skrivelse; ”Riksförbundet FUB:s 

omvärldsbevakning inför möte i Socialstyrelsens funktionshindernämnd, 2023-

03-09”. Skrivelsen går att hitta på FUB:s hemsida.  
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- Enkät om kommunala riktlinjer för bedömning av LSS-insatser 

Marie Cederschiölds högskola i Stockholm har gjort en undersökning gällande 

förekomsten av kommunala riktlinjer i landets kommuner. FUB undrar om 

Falkenbergs kommun har svarat på enkäten. Kvalitetsstrateg Julia framför att 

förfrågan om att delta i enkäten inte kan hittas som inkommen hos kommunen 

och kommunen har därmed inte deltagit.   

 

- Intradagarna 18-19/9 2023 Stockholm  

Riksförbundet FUB anordnar tillsammans med stiftelserna Sävstaholm och Intra 

två studiedagar om stöd och service till personer med intellektuell 

funktionsnedsättning. Dagarna riktar sig till personer som är engagerade i stöd 

för målgruppen. Föreningen tipsar om att man är välkommen att delta. 

Information och anmälan finns på FUB:s hemsida.  

 

• Frågor från FUB Falkenberg 

- Habiliteringsersättning: höjning av dagersättningen, förändring av hel- 

och halvdag, ”lönespecifikation”, ansökan om statlig 

habiliteringsersättning? 

Kvalitetsstrateg Julia informerar om att socialförvaltningen ansöker om statlig 

habiliteringsersättning varje år. Den ersättning som brukare i kommunen får är 

en kombination av statlig och kommunal ersättning. Det ska presenteras ett nytt 

förslag i socialnämnden till hösten om revidering av hel- och halvdag samt 

förslag om ändring av den kommunala delen av ersättningen. Socialförvaltningen 

ska fortsätta arbeta på möjligheten att få en ”lönespecifikation” för närvaron i 

daglig verksamhet och återkommer i frågan.  

 

- Beslut om korttidsverksamhet: timmar istället för dygn? 

FUB lyfter att korttidsboende beviljas som dygn men att det finns vissa barn som 

inte kan vistas på korttidsboendet över natten och att de då förlorar tid på 

boendet eftersom de inte nyttjar alla beviljade timmar. Enhetschef myndighet 

barn och unga Susanna informerar om att man beviljas dygn per månad för att 

det oftast är så behovet ser ut. Det går inte att göra om dygnen till timmar 

eftersom det skulle innebära att det blir många tillfällen som barnet ska vistas på 

korttiden på en månad om alla timmar ska verkställas dagtid. Susanna menar att 

bedömningen sker utifrån individuella behov. Om barnets behov är att bara vistas 

på korttidsboendet vissa delar av ett dygn tar man ställning till detta redan i 

bedömningen så att beslutet kan motsvara behovet.  

 
4.  Information från socialnämnden 

 

• Brukarundersökning 2022 

Kvalitetsstrateg Julia går igenom brukarundersökningen för 2022. Se bilaga.  
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Områdeschef Andreas informerar om att förvaltningen utifrån undersökningen 

sett ut några områden som verksamheterna ska jobba vidare med att förbättra. 

Kommunikation är det förbättringsområde de främst kommer att fokusera på. 

Brukarna ska göras delaktiga i detta arbete.   

 

• Beslut Nytidas avtal 

Ordförande för LSS-samverkan Monika informerar om att kommunen inte 

förlänger avtalet med Nytida avseende bostad med särskild service och daglig 

verksamhet. De verksamheter som drivs av Nytida idag kommer att övertas i 

egen regi under kommande år. Anledningen är att man beräknar kunna spara 

ekonomiskt på detta och att man får större möjligheter att exempelvis göra om en 

servicebostad till gruppbostad utifrån hur behovet ser ut.   

 

5.  Information från socialförvaltningen 
 

• Hyra av aktivitetsbassängen på Klitterbadet 

Verksamhetsutvecklare Camilla informerar om att förslag till fortsatt hyra av 

aktivitetsbassängen på Klitterbadet ska presenteras för socialnämnden i juni. 

Inför mötet har en bilaga med förslaget skickats ut. Synpunkter från föreningarna 

ska ha inkommit till Camilla senast 2 juni.  

 

• Granskning av nystartade verksamheter 

Kvalitetsstrateg Julia informerar om att nystartade verksamheter ska följas upp 

inom ett halvår. Nu är detta på gång på Ohlsgården, Södergruppen och 

Tågvägen.  

 

• Granskning av avvikelsehantering 

Kvalitetsstrateg Julia informerar om att socialförvaltningen går igenom alla 

avvikelser. En reflektion är att det ofta framkommer att enhetschef fyllt i att 

avvikelsen inte beror på en brist i verksamheten. Nu granskas ett urval av de 

avvikelser där detta angetts för att se att avvikelserna fylls i rätt. Granskningen 

kommer att presenteras för socialnämnden till hösten.  

 

• Prognos bostad med särskild service 

Kvalitetsstrateg Julia informerar om att socialförvaltningen gjort en prognos 

tillsammans med grundsärskolan och gymnasiesärskolan. I prognosen jämförs 

kommunen med andra kommuner gällande hur många platser man har per 10 000 

invånare. Falkenbergs kommun ligger precis på snittet för riket, men har högst 

antal platser i Halland. Under arbetet framkom att grundsärskolan utökat sina 

platser från 35 till 63 under åren 2018-2022. Detta tyder på att ett stort antal nya 

platser i bostad med särskild service kommer behövas framöver. Prognosen är nu 

sammanställd och ska redovisas för socialnämnden.  

 

• Lägesrapport nya boenden och verksamheter 
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Vid anteckningarna, 

Camilla Gränsmark  
 

 

 Områdeschef Andreas informerar om att det nu varit invigningar av 

servicebostad Tågvägen och daglig verksamhet Södergruppen. Nyligen togs 

första spadtaget till gruppbostaden Porsevägen. Planen är att verksamheten ska 

starta upp innan sommaren 2024. Arbetet med övertagandet av Bräckes 

verksamheter fortsätter. Socialförvaltningen kommer inom kort att ha 

informationsträff för brukare och anhöriga som berörs av övertagandet av 

Nytidas verksamheter.  

 
6.  Övriga frågor 

 

• Fråga från FUB: Får personalen inte hantera brukares pengar? 

 FUB framför att de fått till sig från fritiden LSS att personalen inte längre får 

hantera brukarnas pengar. FUB efterfrågar bakgrunden till detta. Föreningen 

framför att det kan bli ett hinder för brukarna att delta i aktiviteter om fakturering 

inte fungerar.  

 

Områdeschef Andreas svarar enligt nedan i mail till deltagarna i samverkan 

2023-05-24:  

”Under gårdagens samverkan diskuterades hantering av brukarnas privata medel. 

Vi skall så långt det går undvika att hantera brukarnas kontanter och där det är 

möjligt att fakturera brukarna så är det absolut det bästa. Därav att fritiden LSS 

är kommunalt så anser vi att det kan hanteras så på ett enkelt sätt. När brukarna 

åker på aktiviteter där det inte går att fakturera och brukarna inte kan hantera 

betalning själva så behöver personalen hjälpa till naturligtvis. Så det skall inte 

vara några problem framåt. Det är endast att vi försöker möjliggöra att personal 

hanterar kontanter i så liten utsträckning som möjligt.” 

 

• Autism Halland 

Föreningen informerar om att man nyligen hyrt badet i Halmstad under en 

eftermiddag för sina medlemmar och deras anhöriga. Detta brukar föreningen 

göra två gånger om året. Föreningen har bokat bowlinghallen för sina 

medlemmar och det är 45 stycken anmälda.  

  
7.  Nästa möte 

 
Nästa möte är tisdagen den 12 september 2023, OBS ny tid! kl. 16.30-18.30, 

Upplevelsen, Nygatan 34 

 


